



## **Protokoll Fritidsförbundet styrelse 5 februari 2025**

**Närvarande:** Håkan Wennerström, Lena Lemon, Jonas Bengtsson, Daniela Wallin, Helena Stropp, Åsa Överlind, Anna Wallström, Ulrika Jonell och Henric Storswedh.

**Frånvarande:** Richard Yxell, Per-Arne Utbult, Johanna Anemyr Jansson

### **§1 Mötets Öppnade**

Håkan Wennerström hälsade alla välkomna till styrelsemötet.

### **§ 2 Val av justerare**

Åsa Överlind valdes att justera protokollet.

### **§ 3 Godkännande av dagordning**

Med tillägg av en övrig fråga (Info från Henric) godkändes dagordningen.

### **§ 4 Föregående protokoll från mötet den 17 december**

Kommentar § 7: Vi kommer inte begära in uppdaterade verksamhetsplaner för 2025. Protokollet godkändes att läggas till handlingarna.

### **§ 5 Åtgärdslista**

Vi gick igenom åtgärdslistan och uppdaterade den:

[Länk](#)

### **§ 6 Ekonomi**

#### Presentation av budget, prognos och utfall

Vid årsskiftet hade vi kvar 130 000 kr vilket stämde enl. tidigare prognos. Beslöts att föra över de medlen till vårt sparkonto för att ha en bättre reserv. I övrigt ser ekonomin bra ut, vi har utrymme för att börja planera för aktiviteter 2026

### **§ 7 Ny fördelningsmodell**

Håkan och Lena hade precis innan jul och efter möten med alla föreningar för att förklara den nya fördelningsmodellen. Återstår Skaraborg som vi har möte med på fredag.

Vi betalade ut alla medel till föreningarna redan i mitten av januari vilket uppskattats av föreningar. Styrelsen beslöt om att utbetala 27 000kr ytterligare till Neptun.

[Beslut](#)

## **§ 8 Förbundsmöte och ordförandemöte**

Styrelsen beslöt att hålla fysiskt förbundsmöte den 28 april och ett fysiskt ordförandemöte den 28-29 april. Platsen blir Dala Storsund. Arbetsgrupp för planering av ordförandemötet blir Lena, Daniela, Jonas och Anna.

## **§ 9 Rapport TRVFF 2030 (Daniela, Lena)**

Lena och Daniela berättade om synpunkter som kommit från föreningar på den remiss som skickats ut på den grafiska profilen och namnet Trafikverket Fritid. De tar det vidare med grafisk form och arbetsgruppen, med målsättning att kunna spika förslagen inom kort.

## **§ 10 Godkännande av reviderade föreningsstadgar**

Styrelsen hade att godkänna reviderade stadgar för Värmland, Borlänge och Skåne. Sedan vi startade arbetet med föreningars medlemskap i Korpen (och därmed få hjälp med hemsidor) har kraven från riksidsrottsförbundet skärpts. Därför har Värmland (som var först ut) inte lika omfattande tillägg som Borlänge och Skåne. Styrelsen diskuterade tillägget från riksidsrottsförbundet om att valberedningen ska ha en jämn fördelning mellan kvinnor och män och ha en representation av olika åldersgrupper. Det kan bli svårt för våra mindre föreningar att uppfylla. Lena tar frågan vidare till Korpen, om meningen går att omformulera.

Styrelsen beslöt att godkänna Värmlands, Borlänges och Skånes stadgar.

## **§ 11 Information från Vägstugan**

Daniela rapporterade från Vägstugan och berättade att ny hemsida/bokningssystem är på gång. Lansering planeras i vår i samband med att Vägstugan öppnar upp för bokningar för kommande vintersäsong. Den ekonomiska redovisningen för 2024 är inte färdigställd, men det ser ut som att Vägstugan går mot ett nollresultat. Arbetet med att se över styrelsens arbetsätt och riktlinjer pågår. En valberedning ska tas fram.

Bolagsstämma planeras till den 3 juni. Innan det behöver förbundet besluta om vilka som ska representera Vägstugan från oss. Det ska vara 2 ordinarie och 1 suppleant utöver att Lena deltar som adjungerad.

## **§ 12 Övriga frågor**

### Rapportering Kultur dagar

Lena berättade kort om Kulturdagarna som var en mycket lyckad aktivitet! Alla 80 som var anmälda deltog och vi har fått många positiva kommentarer om arrangemanget.

Budgeten hölls förutom kostnaden för resebidrag som inte gick att förutse. Vid den här aktiviteten utgick resebidrag endast till trafikverksanställda.

Lärdomar från arrangemanget var:

- det hade varit bra med en samling innan första aktiviteten för att hälsa välkomna
- om vi erbjuder aktivitet både fm och em är det bra om den på em är delvis avbokningsbar
- det gäller att vara väldigt tydlig till restauranger och säkerställa vad som ska faktureras och inte

### Rapportering Korpen/Idrottsgalan

Lena och Daniela berättade om mötet med Korpen som de var inbjudna till i samband med Idrottsgalan. Det var flera föreningar och andra arbetsplatsföreningar inbjudna till mötet och det kändes bra att vi (Trafikverket) deltog. Korpen presenterade året som gått där vi som förbund presenterades under Årets nystart. Korpens satsning Korpen 2032 har arbetsplatsföreningar som ett fokusområde vilket är intressant att följa i vårt arbete med TRVFF 2030.

Info från Henric

Henric berättade att han kommer sluta på Trafikverket den 31/3 och lämnar således styrelsen. Hans sista möte blir mötet den 14/3.

**§ 13 Nästa möte/avslutning**

Nästa möte är den 14 mars kl. 9.30-12.30

Ordf.  
Håkan Vennerström

Protokoll  
Lena Lemon

Justerat av  
Åsa Överlind